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• Status på radiator projekt. 
- Der er ikke noget nyt endnu. 

• Har vi nøgler til det nye ejendomsservice? 

- Der er kommet nøgler til den nye ejendomsservice firma og vi er klar. Vi skal blot sættes ind i 
det nye system. 

• Opfølgning på kollektivet - skal de være ude februar? 

- Vi skriver til udlejer at vi i henholdt til vores vedtægter at lejemålet skal være fraflyttet den 1 
februar ifølge lejekontraktens start. 

• Overblik over 2022 - hvad kommer der af ting vi ved der skal laves i løbet af året. Lad os få skabt et 
overblik. Der skal være følgende ting det næste år. 

- Opfølgning på maler. Hoveddøre og opgange skal males. 
- Cykelrydning 
- Havedag 
- Generalforsamling 
- Radiatorprojekt 
- Tjek af kloakker 
-  

• Evt.  

- Oprydning af fyrrum og juletræsrum 
- Der er kommet en forespørgsel på hobbyrum. Vi vender denne og stiller det evt. som et 

forslag til generalforsamlingen. 
- Der er kommet en masse regninger ind fra vores VVS mand i forbindelse med at der i nr. 56 

er blevet lavet ny. Disse bliver nu betalt hos Morten. 
- Whiteboard til kontoret, så vi kan holde overblik over vores opgaver. 

 


